
   
 
 
ACTA DE CONSELL ESCOLAR 
 
Identificació de la sessió: 
 
Núm.: 3 
Data: 27 de gener de 2021 
Hora: 17:00 
Lloc: vídeo conferència 
Tipus: ordinari 
 
Assistents a la sessió: 
 
Susana Burgos, Maite Álvarez, Marta Puigmal, Araceli Velázquez, Mercè Ferrer, Eva Blanco, 
Cristina Carrillo, Natasha Mayerhofer de Brito, Albert Pané, Sònia Quer i Agnès Beltran. 
 
Excusats d’assistir-hi: Iria García Lavandeira (ha tractat de connectar-se) 
No hi assisteix: Jaume Guillem, Leila Bernat, Olga Castañer. 
 
Ordre del dia: 
 
1. Liquidació del pressupost 2021, amb les últimes modificacions del pressupost incloses. 

2. Presentació del pressupost 2022 amb la seva aprovació, si s'escau. 

3. Torn obert d'intervencions.  

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Es reuneixen els membres del Consell Escolar, la secretària del centre exposa les últimes 
modificacions del pressupost del 2021, la liquidació de l’exercici del 2021 i el projecte del 
nou pressupost del 2022.  

S’explica que totes les dades i els documents de gestió econòmica generats han estat 
prèviament enviats a la comissió econòmica del consell per ser revisats i per poder resoldre 
dubtes en aquesta sessió, si cal. 

1. Liquidació del pressupost 2021, amb les últimes modificacions del pressupost incloses. 

 

S’informa de les modificacions del pressupost 2021 efectuades després del traspàs de 
direcció. 

- Es van haver d’afegir més ingressos del Consorci per a despeses de funcionament ja que 
vam rebre ajuts del Pla de Xoc. PRESSUPOST GENERAL 



   
 
- Es van haver d’afegir més ingressos del Consorci per a altres actuacions ja que vam rebre 
ajuts de beques menjador per més alumnat del que estava previst l’any anterior. 
PRESSUPOST MENJADOR. 

- Es van haver d’afegir més despeses del servei de menjador per poder comptabilitzar les 
factures de desembre dels contactes de menjador. PRESSUPOST MENJADOR. 

Respecte a la liquidació de l’exercici 2021 s’exposa, en primer lloc, quines han estat les 
APORTACIONS fetes. 

Es constata que les aportacions de les sortides han estat considerablement més baixes que 
altres anys, donat que no es va realitzar cap sortida durant el 2n i 3r trimestre del curs 
escolar 20-21. Això fa que d’un pressupost d’ingressos inicial de 60.000€ finalment només 
s’hagin ingressat 12.984,29€. 

Com sempre s’agraeixen les aportacions fetes per l’AFA, aquests any dedicades al premis 
dels jocs florals, les ronyoneres i a la festa de final del tercer trimestre.  

En segon lloc, es presenten les DESPESES efectuades. 

Es diu que les despeses de material d’oficina i didàctic no inventariable (secretaria, festes i 
material escolar) executades han estat inferiors a les pressupostades donat que es varen fer 
menys compres durant el segon i tercer trimestre del curs 20-21. 

Les despeses executades per a sortides i transport també han estat inferiors a les 
pressupostades donat que no es varen fer sortides durant el segon i tercer trimestre degut 
a la pandèmia. 

Respecte a noves inversions s’ha complert bastant amb la previsió de compra , sobretot pel 
que fa el tema de mobiliari (armaris nous). 

Resta com a obligació pendent de liquidar la despesa de fotocòpies del CTTI que es 
cobraran el 2022. 

Tenint en compte tots els aspectes de pagaments/ingressos efectuats i pendents 
es presenta el balanç de situació que es  0€ i  l'arca d'arqueig que també dona 0€ a 31 de 
desembre de 2021. 

Amb aquestes dades s’aprova la liquidació del 2021 i es diu que es presenta al Consorci. 

2. Presentació del pressupost 2022 amb la seva aprovació, si s'escau. 

 

S'exposa el nou projecte de pressupost del 2022.  

En aquest pressupost, s’ha tingut en compte la previsió real d’ingressos i despeses durant el 
2022 partint de la referència del pressupost 2021 en finalitzar l’any. 



   
 
En el pressupost GENERAL s’han afegit ingressos i despeses per la implementació de les 
colònies. S’han creat dues subpartides a les despeses: “Transports (colònies)” i “Altres 
despeses de colònies” amb la previsió dels imports corresponents. 

Amb aquest pressupost es pretén cobrir les despeses ordinàries de funcionament de 
centre, especialitats i comissions igual que en cursos anteriors.  

Es diu que el romanent que no està afectat es preveu destinar-ho per invertir-ho sobretot 
en l’actualització de les biblioteques d’aula i d’anglès, en el lloguer de més Ipads i en 
renovar part del mobiliari del menjador. 

El pressupost és orientatiu i obert a canvis que calguin al llarg de l'any 2022.  

S’aprova el pressupost 2022. 

3. Torn obert d'intervencions.  

- La Presidenta explica que finalment, el Consorci ha concedit 550.000€ per canviar els 
tancaments de l’escola per posar-los d’alumini així com canviar les persianes i fer els 
arranjaments de façana que siguin necessaris. Aquestes obres tindran una durada 
aproximada de 7 mesos i, per tant, s’hauran de fer dins el calendari escolar. Està previst que 
comencin a l’abril d’aquest mateix any. 
- La representant de l’AFA agraeix la insistència que ha mostrat la direcció per tal 
d’aconseguir que es fessin aquestes millores a l’escola. 
- La Presidenta agraeix també la implicació de la direcció anterior. 
 
Sense més punts a tractar, s’aixeca la sessió a les 17h i 30min de la qual, com a secretària 
estenc aquesta acta. 
 
 
La Secretària:                                        Vist-i-plau  La Directora: 
 
 
 
 
Signat:  Marta Puigmal    Signat: Susana Burgos 


